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 סדר יום: 

 אושר ללא התנגדויות   – 24אישור פרוטוקול ישיבה יוני 

מחלקת הנדסה בהובלת שלום רוזנברג הציג את פועלה של המחלקה לרבות כל הממשקים    – "הכר את המועצה"  

 מצגת(  פתרו)מצ עם כל גורמי המועצה 

 מצרף מצגת על התוכנית הכוללנית  

   66מצרף מצגת על תוכנית פיתוח כביש 

 

   66זימון להצגה של פרוייקט כביש  נישלח 

 

   (קצר )  – דיון פתוח 

   מחלקת הנדסה להוסיף פרק של סביבה לכל יוזמה של בהתאם לקו המנחה של המועצה,   –המלצת הוועדה 

  דוגמאות:

 לוודא שבתכנון מופיעה התייחסות למעברי בעלי חיים    66:כביש  



לוודא שמערכות מיזוג שירכשו יהיו עם מקדם אנרגתי גבוה, או חומרי הבניה )בלוקים,     שיפוץ מרכז מוזיקה: 

   טייקומותנה כמובן ביכולת כלכלית של אותו פר  יהיו מבודדים מספיק. טיח(

   

 

  דיון על קמיני עצים:

 על הסכנות שגלומות בהפעלה של קמין עצים   –  "נושמים נקי "הצגה של נציג עמותת  
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  על הנחיות מרחביות למניעת התקנת קמינים חדשים     - דיון פתוח:  

האיגוד   אין באפשרות לאורך החודש האחרון הייתי בקשר עם איגוד ערים. נכון לכרגע  עדכון על איגוד ערים:  

 . הקרון הנייד שיש להם אינו יכול לתמוך בפעילות מסוג זה.  לתמוך בניטור מזהמים בישובים

 

  המלצת הוועדה:

ה זהנכח  לנו  ו קים  שריאותיהבסביבתיים  בים  קטמונים  עצ הפעלת  לים,  מין  לציבור  ממליצה  ע  מנהיהוועדה 

 פעלת קמין עצים מה

 ם שגלומים בהפעלת קמין עצים ולכלול חלק מהנזקי ההפירסום צריך להיות יותר בוט

במידה ולא יש לנסות    -  יש למפות את כלל הישובים במועצה ולוודא כי כולם נכללים תחת הנחיות מרחביות  

 ליזום תהליכים פנימיים בישובים עצמם. 

הכפרי. יש לפעול    המצוקה של קמיני עצים משותפת להרבה ישובים ומועצות במרחב לפעול מול איגוד ערים:

החלק    אפקטיביות יתמך. באין סמכויות אכיפה  ,ניטור מזהמים בישובים  , מול האיגוד לוודא כי סוג כזה של שירות

   הזה יהיה מאוד חשוב בפעילות הסברה.  
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